
Protokół 
z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Więcborku, 

z dnia 22.11.2012r. 
 
Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
 
Posiedzenie trwało od godz. 13:30 – 13:45. 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

1. Sekretarz Gminy      - Renata Jesionowska – Zawieja, 
2. Radca Prawny    – Krzysztof Hofman, 
3. Radny Rady Miejskiej w Więcborku – Ireneusz Balcer 

 
Przewodniczący Komisji – S. Posieczek powitał zebranych i wyjaśnił, że spotkanie  
ma związek z pismem, jakie wpłynęło dnia 20 listopada 2012 r. z firmy Gabi-Bis dot. 
wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy z pracownikiem I. Balcer – Radnym Rady Miejskiej  
w Więcborku. Rozwiązanie umowy ma nastąpić z dniem 31 grudnia 2012 r. z przyczyn 
organizacyjnych na wniosek pracodawcy. Poprosił Radnego I. Balcer o ustosunkowanie się 
do pisma. 

I.Balcer odpowiedział, że nie chce komentować treści pisma. Prosi tylko o wyrażenie zgody 
na rozwiązanie umowy. Dodał, że swoją zgodę może również wyrazić na piśmie. 

J. Kujawiak wyraził chęć udzielenia pomocy, ale stwierdził, że nie wie jak pomóc. 

I. Balcer dodał, że wierzy w dotrzymanie umowy i prosi o pozytywne ustosunkowanie się  
do prośby. 

K. Hofman zapytał czy rozwiązanie za porozumieniem stron czy wypowiedzenie. „Dodał,  
że dobrze byłoby złożyć oświadczenie, że rozwiązanie umowy nie ma związku   
z wykonywaniem mandatu radnego i wie Pan na czym polegają zmiany organizacyjne oraz 
rozumie Pan pracodawcę”. 

I.Balcer odpowiedział, że jest to wypowiedzenie. 

K. Hofman dodał, że Rada musi uzasadnić swoje stanowisko podejmując uchwałę. 

A. Wenda zapytał czy gdyby opinia komisji była negatywna, czy pracodawca może zwolnić 
pracownika. 

K. Hofman odpowiedział, że to zależy od uchwały, wadliwą można uchylić. 

J. Kujawiak stwierdził, że w takim razie, uzasadnienie do uchwały powinno wyglądać mniej 
więcej tak: „Rada miejska wyraża zgodę na rozwiązanie umowy o pracę z Radnym I. Balcer, 
pod warunkiem, że Radny wyraża zgodę i złożył oświadczenie, że wypowiedzenie nie ma 
związku z wykonywaniem mandatu radnego oraz jest świadomy i rozumie zmiany oraz 
pracodawcę. 



S. Posieczek zapytał o czas wypowiedzenia. 

I.Balcer odpowiedział, że zgodny z prawem. 

Radni uznali, że jeśli I. Balcer wyraża zgodę to nie wnoszą żadnych uwag i nie pozostaje  
im nic innego jak wyrazić zgodę. 

 

Prot. E.K.K. 

 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej 

/-/ Stanisław Piłka 


